全球團隊

MAINLAND CHINA

中國大陸

To become a global broadcaster, the core team of Phoenix Satellite Television Company Limited ("Phoenix TV") comprises elite presenters, reporters and commentators from Mainland China, Taiwan and Hong Kong as well as from the global Chinese community who holds the mission of propagating Chinese culture.

為了實現鳳凰衛視有限公司(「鳳凰衛視」)擔任全球廣播服務機構的角色,我們的核心團隊來自中國大陸、台灣、香港以及全球華語社群的精英人才,大家都抱持著弘揚中華文化之使命,凝聚於此。



全球團隊

MAINLAND CHINA

中國大陸

Many members in Phoenix TV presenter team are from different provinces and cities in Mainland China, and their extensive experience in television broadcasting has enhanced the professionalism of Phoenix TV programmes.

鳳凰衛視主持人團隊成員有很多來自中國大陸不同省市,他們豐富的電視廣播經驗,強化了鳳凰衛 視節目的專業性。



全球團隊

MAINLAND CHINA

中國大陸



全球團隊

MAINLAND CHINA

中國大陸



全球團隊

MAINLAND CHINA

中國大陸



全球團隊

MAINLAND CHINA

中國大陸

CHENG HELIN 程鶴麟 WANG YING 王 瑩

YANG LEI 楊磊





宋忠平 SONG ZHONGPING

全球團隊

TAIWAN

台灣

It is the mission of Phoenix TV to communicate with Mainland China, Hong Kong and Taiwan. Therefore, some Phoenix TV's presenters are from Taiwan. The broadcasting practices and political views on current affairs of presenters are often unique, and demonstrate the benefits of gathering expert presenters so that they can complement each other.

溝通兩岸三地,是鳳凰衛視的使命。因此,鳳凰衛視主持人部份來自台灣,無論是播報方式及時政 觀點,都別具一格,集合兩岸精英,相得益彰。



全球團隊

TAIWAN

台灣



全球團隊

TAIWAN

台灣



全球團隊

HONG KONG AND REST OF THE WORLD

香港與國際

With its headquarters based in Hong Kong – Phoenix TV attracts a vast number of local television specialists, from the presenters, reporters to the production teams, creating all kinds of advantages for Phoenix TV.

以香港為基地的鳳凰衛視,吸納大量本地電視專才,從主持人、記者到製作團隊,為鳳凰衛視創造 各種優勢。



全球團隊

HONG KONG AND REST OF THE WORLD

香港與國際

In addition, many Chinese talents in our presenter team are from all over the world and contribute to the success of today's Phoenix TV with their international perspective and the voice of Chinese people.

此外,我們的主持人團隊也有不少來自全球各地的華語精英,以國際化的視野,華人的聲音,成就今天的鳳凰衛視。



全球團隊

HONG KONG AND REST OF THE WORLD

香港與國際



全球團隊

HONG KONG AND REST OF THE WORLD

香港與國際



全球團隊

HONG KONG AND REST OF THE WORLD

香港與國際

